
Dagsorden bestyrelsesmøde 

d. 14.8.2014 

Tilstede: Silke; Steen, Kim, Morten Carsten og Joan 

kl. 19.30   

  

1. Siden sidst: 
 

 

- support? 

 

Der aftales supportløsningen, når Monica stopper fra d. 1. 

september.  

- Mørke forenings arrangement: Annette, Monica og Silke deltager. 

Silke har disk og en stor skærm som kan kobles til net. Carsten 

sørger for det virker. Annette og Silke laver visitkort med de rigtige 

oplysninger om foreningen. Der laves en konkurrence. 

 

- klatrekurser: De er blevet lovpligtige. Ingen gør noget ulovligt. 

Johan arbejder videre på kurser til foreningen. Der vælges 4 til de 

store kurser. 

 

2. Økonomi 
 

 

Orientering fra Steen – fakturerings situation, medlemssituation, 

nyt regnskabssystem. 

Der arbejdes på at finde fejl i det gamle system. Der laves et 

halvårlig budgetopfølgning. Medlems situationen stabil.  

 

3. teknik 
 

- møde fremover – første onsdag pr. måned 

 

- Alle i Bestyrelsen læser udkast til lodsejerkontrakten. Ligger i 

dropbox.  

Silke deltager fremover i teknikmøderne første onsdag i måneden. 

 

Der arbejdes på ticketsystem. Bestyrelsen er bevilliget den nye 

server til systemet.  

 

Der er sat begrænsning på visse bruger, så alle har mulighed for at 

få god hastighed. De bruger som har dårlig antennesignal bliver 

begrænset mere, indtil deres antenne rettes ind. 

 

 

4. frivillige Der er en mail som hedder help@ma-net.dk som går til Carsten. 

 

Gennemgang af frivillig listen på næste møde. 

 

 

5. nye mødedatoer 
 

Torsdag den 25. september kl. 19.30 

Torsdag den 23. oktober kl. 19.30 

 

7. evt.   

 

mailto:help@ma-net.dk

